
 

Jaarverslag 2023 

Voor u ligt het jaarverslag van 2023. Een jaar waarin we stappen hebben gezet in het 

verbeteren van de organisatie van onze afdeling door het opstellen van een afdelingsplan. 

Afdelingsplan 

Een groot gedeelte van het jaar stond voor het bestuur en ook de fractie in het teken van het 

opstellen van een afdelingsplan. Aanleiding hiervoor was het opstellen van een 

bestuursreglement in 2022 waarbij ook de langere termijn aan de orde kwam. 

Vanuit de adviseurs van de landelijke ChristenUnie werd aangegeven dat het opstellen van 

een afdelingsplan daarbij een goede hulp kan zijn. Door de adviesafdeling van het 

partijbureau werd gewerkt aan een handleiding om tot een dergelijk afdelingsplan te komen. 

Daarvoor werd een pilot gestart om die te toetsen. Door aan deze pilot mee te doen werden 

we door hen meegenomen in het opstellen van ons afdelingsplan. 

De eerste stappen naar ons afdelingsplan werden net na de vakantieperiode gezet tijdens 

een dag waarbij leden van fractie en bestuur aan de hand van een stappenplan een eerste 

concept afdelingsplan samenstelde. Daarbij werd een sterkte/zwakte analyse gemaakt en 

dachten we na over wat er beter kon. 

Deze analyse werd uitgewerkt tot een concept afdelingsplan waarin concrete doelstellingen 

voor de komende jaren werden geformuleerd. 

Tijdens een volgend overleg met fractie, bestuur en wethouder hebben we hier een 

definitief afdelingsplan opgesteld. Dit geeft houvast voor de komende jaren doordat het 

inzicht geeft in wat we de komende jaren willen bereiken. 

Een concrete stap is bijvoorbeeld het houden van jaarlijkse gesprekken door bestuursleden 

met de fractieleden waarin samen wordt gekeken wat goed gaat maar ook wat beter kan. 

 

(Steun)fractie 

De samenstelling van de fractie is aan het eind van 2023 gewijzigd. De raadsleden Jako 

Sterrenburg en Bas Romeijn bleven onze raadsleden. Door een ongeval met de fiets was Jako 

in het najaar een periode niet beschikbaar. Om dat op te vangen werd Peter Sterrenburg als 

extra burgerraadslid geïnstalleerd. De verdere samenstelling van de (steun)fractie bleef 

ongewijzigd; Anita van Schijndel als burgerraadslid en Pleun Meerkerk en Teun de Vries als 

steunfractieleden. Het is reden voor dankbaarheid dat het werk binnen de gemeenteraad dit 

jaar doorgang kon vinden. 

  



Bestuur 

De samenstelling van het bestuur is in 2023 gewijzigd. Carla Aantjes trad als lid toe tot het 

bestuur. Teus Stam was bereid de functie van algemeen adjunct op zich te nemen. Daarmee 

bestond het bestuur aan het eind van 2023 uit: 

- Peter Sterrenburg - voorzitter 

- Marjan ter Kuile - penningmeester 

- Arjan Bas – secretaris 

- Teus Stam – algemeen adjunct 

- Bindert Malda – lid 

- Teun de Vries – lid 

- Carla Aantjes - lid 

Zoals eerder aangegeven stond 2023 voornamelijk in het teken van het opstellen van een 

afdelingsplan. 

Onze penningmeester heeft de cursus Penningmeester bij de landelijke ChristenUnie 

gevolgd. 

Door het regelmatig bezoeken van de fractievergaderingen proberen we de lijntjes tussen de 

fractie en het bestuur kort te houden. 

Als actie voor het werven van nieuwe leden hebben we in september met een banner op 

Alblasserdamsnieuws geadverteerd.  

 

Verkiezingen 

In 2023 konden we tweemaal naar de stembus. Voor zowel de provinciale verkiezingen als 

de Tweede Kamer verkiezingen deelde ook Alblasserdam helaas in de landelijke neerwaartse 

trend in het aantal stemmen op de ChristenUnie. 

 

Leden 

In 2023 hebben we 3 nieuwe leden mogen verwelkomen. Er zijn 2 leden verhuisd naar een 

andere gemeente en hebben 6 leden, om verschillende redenen hun lidmaatschap 

opgezegd. Dit betekent dat we per 1 januari 2024 een ledenaantal van 74 hebben.  

  



We mogen in dankbaarheid terugzien op het afgelopen jaar. Als fractie mogen we onderdeel 

uitmaken van de coalitie en hebben daardoor ook een stem in het college. 

Met het opstellen van het afdelingsplan hebben we een goede stap gezet in het uitzetten 

van een koers voor langere termijn en een handvat om de organisatie binnen onze afdeling 

te verbeteren.  

Ieder die zich op enigerlei manier heeft ingezet hartelijk dank! 

 

Arjan Bas 

Secretaris 


